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Maribor, 24. 4. 2024 

 

ZAPISNIK 

6. IZREDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA SVETA UNIVERZE V MARIBORU, 

Z DNE 24. 4. 2024 

(S pričetkom ob 14. uri, preko MS Teams) 

 

Prisotni člani ŠS UM (online): Jakob Ban (FE), Matic Bobnar (FERI), Tim Kokalj (FF), Nika Atelšek 

Hozjan (FKKT), Tjaša Karas (FNM), Lana Vogrinc (FT), Nejc Benkovič (MF), Nika Erjavec (ŠD), 

Tisa Lija Šober (EPF) 

Prisotni nadomestni člani ŠS UM (online): Laura Drašček (FERI), David Vozlič (FF), Janik 

Premrov (FGPA), Klara Hriberšek (FKBV), Anja Zaverla (FKKT), Nik Pušnik Bakšič (FL), Timotej 

Matej Zagorc (FOV), Filip Bračko (FZV), Sara Ćehić (MF), Liza Škulj (ŠD), Lenča Debeljak (PEF)  

Predsedujoča (online): Nomi Hrast, prorektorica za študentska vprašanja UM  

Ostali prisotni (online): Luka Lah (FERI), Borut Gaber (ŠD), Aleksander Korošec (ŠD), Janja 

Žerak Vuk (UM),  

 

 

Predlagani dnevni red: 

1. Potrditev dnevnega reda 6. izredne seje ŠS UM 

2. Predlog Cenika stanarin, parkirnin in ostalih storitev Študentskih domov 

Univerze v Mariboru 

3. Razno 
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AD. 1. POTRDITEV DNEVNEGA REDA 6. IZREDNE SEJE ŠS UM 

 

Prorektorica za študentska vprašanja Nomi Hrast (EPF) je vljudno pozdravila vse prisotne in 

prebrala tri točke dnevnega reda ter vprašala prisotne po pripombah. Ker teh ni bilo, je 

predlagala sprejetje naslednjega sklepa:    

  

SKLEP 1:  

ŠS UM potrdi dnevni red 6. izredne seje ŠS UM.  

  

Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

Predlagani dnevni red: 

1. Potrditev dnevnega reda 6. izredne seje ŠS UM 

2. Predlog Cenika stanarin, parkirnin in ostalih storitev Študentskih domov 

Univerze v Mariboru 

3. Razno 

 

AD. 2. PREDLOG CENIKA STANARIN, PARKIRNIN IN OSTALIH STORITEV ŠTUDENTSKIH 

DOMOV UNIVERZE V MARIBORU 

 

Predsedujoča je povedala, da smo na ŠS UM v ponedeljek, 22. aprila 2024 prejeli prošnjo za 

obravnavo novega predloga Cenika stanarin, parkirnin in ostalih storitev Študentskih domov 

UM. Do spremembe prihaja pri novo prenovljenem Študentskem domu 1, ki je bil nedavno 

prenovljen. Predsedujoča je na seji pozdravila direktorja Študentskih domov Univerze v 

Mariboru g. Boruta Gabra in mag. Aleksandra Korošca, predstojnika za gospodarske in 

finančne zadeve v Študentskih domovih UM. Predsedujoča je prosila direktorja UM ŠD, da 

predstavi spremembe. 

Direktor UM ŠD Borut Gaber je predstavil prenovljeni Dom 1. Povedal je, da so cene sob po 

kategorijah ostale enake, vendar so na novo definirali dve kategoriji, da ustrezata novemu 

standardu bivanja v enoposteljnih in dvoposteljnih sobah v Domu 1. S predlaganim drugim 

sklepom pa se zagotovi enaka obravnava domačih in tujih študentov. 

Predsedujoča je še dodala, da je Študentski svet stanovalcev Študentskih domov UM h gradivu 

poslal pozitiven sklep k predlaganim spremembam. Predsednico ŠSSŠD je prosila za 

obrazložitvi njihovega mnenja. 
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Predsednica Nika Erjavec (ŠD) je povedala, da so predlogom podali pozitivni mnenje, ker Dom 

1 predstavlja nov nivo bivanja in je smiselno, da se glede na kriterije uvrsti v predlagano 

kategorijo. 

Predsedujoča je vprašala, kakšne spremembe se pričakujejo v študentskih domovih ter ali 

bodo vsi domovi, ki se bodo prenavljali, imeli enako visok standard in posledično višje cene. 

Direktor UM ŠD Borut Gaber je odgovoril, da pri prenovi ne morajo ciljati na nadstandard v 

vseh domovih. Sledili bodo temu, da bodo vseeno primerno opremljeni. V kolikor se bo v 

ostalih domovih prenovila oprema in se posledično ne bodo večale kvadrature sob ipd., bodo 

cene primerljive sedanjim. Cilj je zagotavljati kakovostno bivanje ne glede na finančni status 

študenta. 

 

Namestnik člana Janik Premrov (FGPA) je dodal, da upa, da bo cena bivanja res ostala enaka, 

saj si marsikdo ne more privoščiti takega nadstandarda. Posledično bi se študenti lahko raje 

odločali za zasebna stanovanja, kjer lahko pridobijo subvencije. 

 

Direktor UM ŠD Borut Gaber je odgovoril, da imajo cene energentov in drugih stroškov vpliv 

na cene domov, težijo pa k temu, da ohranjajo cene stanarin čim nižje dokler je to mogoče. Pri 

poslovanju morajo ostati likvidni. Pobudo razume in jo bodo upoštevali. 

 

Namestnica člana Liza Škulj (ŠD) se strinja z Janikom Premrovom, vendar se ji zdi, da si vsi 

študenti zaslužijo lep dom, tudi če so finančno manj zmožni. Je mnenja, da se to mora 

upoštevati pri prenovah drugih domov. 

 

Ker več ni bilo želje po razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjih sklepov: 

 

SKLEP 2.1.: 

ŠS UM podaja pozitivno mnenje k predlogu sprememb Cenika stanarin, parkirnin in ostalih 

storitev Študentskih domov Univerze v Mariboru. 

 

Sklep je bil sprejet soglasno. 

 

SKLEP 2.2: 

ŠS UM podaja pozitivno mnenje k predlogu sprememb Cenika tržnih cen stanarin za tuje 

študente Študentskih domov Univerze v Mariboru. 
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Sklep je bil sprejet soglasno. 

Predsedujoča se je zahvalila direktorju UM ŠD Borutu Gabru in mag. Aleksandru Korošcu, 

predstojniku za gospodarstvo in finančne zadeve. 

 

AD. 3. RAZNO 

 

Predsedujoča je povedala, da je v ponedeljek, 22. aprila 2024 bil razposlan Sklep o razpisu 

volitev v Študentski svet Univerze v Mariboru. Kandidature se zbirajo do 13. maja 2024 do 10. 

ure. Volitve bodo potekale fizično na sejah ŠS članic med 3. in 14. junijem 2024. 

 

Predsedujoča je še vljudno povabila vse člane ŠS UM, da se udeležijo javne razprave na temo 

sovražnega govora in lažnih novic, ki bo potekala 6. maja 2024 ob 11. uri v prostorih Univerze 

v Mariboru. V razpravi bo poleg predstavnikov slovenskega medijskega prostora in asistenta 

na FF UM sodelovala tudi predsednica Republike Slovenije, dr. Nataša Pirc Musar. 

Prisotne je opozorila, da se je na dogodek potrebno prijaviti in jih pozvala, da zraven povabijo 

še druge študente. 

 

Ker želje po dodatni razpravi ni bilo, je predsedujoča zaključila sejo.    

 

Seja se je končala 14:20. 

 

Sekretar Študentskega sveta    

Univerze v Mariboru,     

    

Luka Lah, l. r. 

Prorektorica za študentska vprašanja    

Univerze v Mariboru,    

     

Nomi Hrast, l. r.    

    

  


